
Skolebestyrelsesmøde Nørhalne skole og SI 

Den 22. oktober 2024 

Kl. 17 – 19 

Dagsorden 

Mødet afholdes i personalerummet 

Fraværende: Mette Hjort 

Elevrådet: Deltager  

Referent: Susanne 

Kage: Anders 

 

Punkt 1: 

Godkendelse af dagsorden og velkomst til elevrådsrep. V. Uffe 

Dagsordenen godkendt.  

Velkommen til elevrådsrepræsentanterne William og Noah 

 

Punkt 2: 

Elevrådet har ordet v. Maria 

Uffe har været deltagende på første del af mødet, for at fortælle hele elevrådet om 

Skolebestyrelsens arbejde. Der er blevet anbefalet at komme med indspark til 

dagsordenen.  

Orientering omkring UMR (undervisnings miljø repræsentant) kursus – UMR opgaven 

ligger på hele elevrådet.  

Eleverne fortalte om trivselsmåling, der er nedsat et udvalg til at kigge på data fra 

undersøgelsen.  

Eleverne har deltaget i skoleudviklingssamtalen.  



Der arbejdes på at få scenen i brug for eleverne i store team i pauserne. 

 

Punkt 3: 

Trivselsmåling. Væsentlige pointer for Store team fremhæves for skolebestyrelsen v. 

Maria/Henrik 

Maria orienterede omkring trivselsmålingerne og de indsatser der bliver sat i gang.  

Der er nedsat et udvalg af elever der sammen med afdelingsleder Maria og 

trivselsvejleder Janne skal arbejde videre ud fra de svar der er givet, for at forbedre 

læring og trivsel for eleverne.  

Er man interesseret i at kigge dybere ind i undersøgelserne kan man se alle svar på 

Uddannelsesstatistik. 

Handleplanerne forelægges SB på et kommende møde.  

Der er stor forskel på, hvad elevernes oplevelse er af egne fremskridt og hvad de 

oplever deres lærere oplever i forhold til elevernes fremskridt, ligesom der er stor 

forskel på årgangenes svar.  

Punktet tages op igen på kommende møder.  

 

Punkt 4:  

Beslutning om fortsættelse af madordning i SI eller ej. Dette på baggrund af 

tilkendegivelser til personale og skolebestyrelsesrep. V. Uffe og Susanne 

Herunder tilbagemelding fra Michael vedr. forældrehenvendelser fra forældremødet. 

Der er forældre der ønsker, at skolebestyrelsen evaluere kostsammensætningen og 

mængden af mad, da de oplever, at deres børn kommer meget sultne hjem. 

Der er stor opbakning til madordningen, så det besluttes at vi fortsætter.  

Der er sket ændringer i forhold til at der er et lettere måltid om formiddagen, og et 

lidt mere fyldigt eftermiddagsmåltid. Vi taler stadig videre om evt. at flytte 

tidspunktet for måltiderne til frokost og eftermiddagsmad. Flyttes tidspunkterne for 

måltiderne meldes dette ud på aula.  

 



Der er kage og tak til elevrådsrep. 

 

Punkt 5: 

Børnetallet i vuggestuen har været faldende den seneste tid. Vi kigger ind i hvordan vi 

aktivt, som institution og skolebestyrelse, kan arbejde med atter at hæve børnetallet 

v. Henrik, Susanne og Mette 

Børnetallet er igen stigende i vuggestuen og det er glædeligt.  

Dialog om emnet, med forskellige tilkendegivelser fra forældre.  

 

Punkt 7: 

De nye retningslinjer og fokuspunkter for SB jf. kvalitetsreform v. Uffe 

Der er nedenstående punkter, som SB og skole skal forholde sig til henover 

planlægningsåret.  

- Afskaffelse af 45 min. Bevægelse i løbet af skoledagen 

- Afskaffelse af lektiecafe og faglig fordybelse 

- Afskaffelse af fuld kompetencedækning for lærere 

- Karakterer på 6. årgang 

- Frihed til kortere skoledage 

Uffe og Henriks forslag er, at skolens SB rep. Behandler punkterne på SB januar 

møde. Der træffes beslutning om tidsplan v. Uffe 

Uffe orienterede og der var dialog. Der gives mulighed for mere indflydelse og 

dermed ansvar tilbage til Skolebestyrelserne.  

Forslag om at det tages på februar mødet, hvor punkterne bliver kvalificeret. 

Ovenstående punkter skal kvalificeres i personalegruppen inden mødet.  

Der er nogle ting, som organisationen Skole og Forældre står for og er involveret i. Vi 

fastholder vores abonnement og vil være undersøgende på, om der er oplæg, kurser 

eller andet at deltage i. Anders vil være undersøgende på dette.  

 

Punkt 8: 



Vi har afholdt skoleudviklingssamtale i skoleafd. Med forvaltningen. Vi har afholdt 

samtale vedr. uanmeldt tilsyn i SI. Vi informerer kort herom v. Henrik, Maria og 

Susanne 

Der blev informeret herom.  

Skoleudviklingssamtalen er en ny måde at arbejde på, med dialog mellem 

forvaltningen. Ledelsen, elever, lærere og forældrerepræsentanter. Der ligges 

skoleudviklingsplan for 2025/ 2026 på hjemmesiden.  

Uanmeldt tilsyn i SI-en gav en rigtig fin evaluering med enkelte udviklingspunkter. Der 

er sket rigtig meget siden sidst og vi er lykkes med rigtig mange af de 

udviklingspunkter vi har haft. Der er sket en forbedring fra god kvalitet til høj kvalitet. 

Rapporten ligger på hjemmesiden.  

Uffe præsenterer, på baggrund af ovenstående samtaler, sine tanker om Nørhalne 

forældre – dette i stil med Nørhalne barnet og Nørhalne voksne. 

Der igangsættes en proces omkring Nørhalneforældre, punktet tages på til næste SB 

møde. Der laves udkast til processen af HM.  

 

Punkt 9: 

Punkter til kommende skolebestyrelsesmøder: 

- Nov: børnenes trivsel i SI 

- Nov: Procesplan for Nørhalne forældre.  

- Dec: Budgetopfølgning 

- Feb: De nye retningslinjer og fokuspunkter jf. kvalitetsreform 

 

Punkt 10:  

Godkendelse af referat. 

Referatet godkendt.  

 

Kageliste: 

10. september – Katrine 22. oktober - Anders 20. november – Mette V 12. december - mad 5. februar - Jane 

3. marts - Uffe 10. april - Michael 12. maj – Marie 11. juni – sommerafslutning. - mad 


